



輕透質 Lucence

在光線於各場域的透視遊走間，感受一日各時的天光變幻，透與透之間的氣質，人與人之間的氣場，相鍊結出空間中的氛圍，讓介質的優勢，運用在辦公空間裡，產生團隊間緊密的力度。

Transmitting through diverse materials, the light brings closer the working connection among people in the company.



俯進入口處玄關，跳色的橘牆為背景，前置抽象的釉彩陶瓶，驚艷了視覺的氛圍。地面的大理石材，以大料方式的對花拼砌，讓進門的整體印象，呈現大氣質地。玄關與辦公區域間多了一道米色系的牆面作隔屏，讓初來乍到無法一眼窺探全場域，有了隱私性的保留。

Adorned by the entranceway, the glazed Chinese pottery laid before the orange wall exposes dazzling charms. Paved in large noble patterns, marble floor demonstrates magnificent atmosphere for those coming in the office at once. Furnished between the entranceway and working area, the beige wall preserves the privacy for the office.



在現今具當代準則的辦公空間，皆強調場域的互動加值性。以大量體的玻璃帷幕為隔間，從天頂至地面通透輕質，讓各場域間保持良好的共通互動，卻彼此不被相互干擾，維持一定的私密性。

Most of the working spaces advocate the interactions among spaces, while the office furnished with plentiful large glass curtains emphasizes the translucent range of view, without imperiling the privacy in the meantime.



主管區辦公空間，取明亮大氣視野躍進，心曠神怡。辦公之餘調心靜氣，讓宏觀大度，引領更多決策判斷。區域劃分上則巧妙的善用各特色樣式地毯，作出辦公區域或沙發休憩等區域上的分隔。

The executive offices are bright and large. The tone of grandeur expresses the philosophy when making business decisions. The carpets in distinguishing colors ingeniously define different working areas.



空間鋪陳簡潔明快，大面積的質材多以淺褐色木紋混搭亮麗的烤漆白，鋪陳出一致性的整體，更延續輕透質的通透主題。細部則多以各色單椅或軟件作混搭 點綴出空間的活潑多樣與視覺特色。

To display the elegant style, the designer selects construction materials mainly based on light brown and polished white, which consistently present the idea of lucence. In distinct colors, the chairs and furniture fixtures create vigor and energy in the working space.



